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Mik a Vírusok? 

 
Mint tudod, Senestre és én napokat töltöttünk a laboratóriumban. Mi már tudjuk, hogy 
a teszteket miképpen csinálják és hogy valójában mi az mit látnak. Nem azért 
készítették a teszteket, hogy vírusra találjanak. Az állítólagos teszt csak genetikai 
szálakat keres amik különböző tényezők hosszú listájából származnak. 

 
Szóval, ha valakiben megvannak azok a genetikai tényezők, akkor pozitív lesz a teszt 
eredménye. Ha valaki például hasnyálmirigy-rák betegsége miatt meghal vagy valakit 
különböző krónikus probléma miatti szélütés ért majd a tesztet végeznek rajtuk, és 
kiderül a genetikai állományukban megtalálhatóak ezek a genetikai szálak, akkor 
rámondják, hogy az ő halálukat a covid-19 okozta. Az orvosok pánikban pedig nem 
gondolkoznak csak cselekszenek. Ez a végleges álláspontunk, és erre mutatnak a mi 
labor tesztjeink eredményei. 
 
De van itt még több is. Több is amint én inkább kihagynék mert az már túl sok volna, 
és azért is mert emberi szemszögből nézve jelenleg nagyon vitás, hiszen mi már 
hónapokkal ezelőtt biztosak voltunk abban, hogy nem egy vírus volt. Nem tudom, de 
lehet ez túl sok az emberi elmének, főleg az orvostudomány számára, és ezt az 
információt közölve talán épp ellenkező hatást váltunk ezzel ki. 

 
Gosia: Az nem számít Swaruu ha valaki számára ez vitatott, ha ez az igazság. 

 
Swaruu: Nincsenek vírusok, de ezt úgy értem; hogy a vírusok nem azok amit mondanak 
róluk. 

 
A vírus a sejtek természetes mechanizmusának része. Más tényezők miatt 
betegszenek meg az emberek. Csakúgy mint ahogy az a gravitációval is történt, a 
visszájára fordítottak mindent. Ha „vírusokat” találnak, akkor attól kell, hogy 
megbetegedjenek az emberek. Nem is veszik észre, hogy a „vírus” azért van jelen mert 
megbetegedtek, nem pedig attól lettek az betegek. 

 
A vírus vagy vírusok a sejtek közötti kommunikációs mechanizmusok részei, genetikai 
anyaggal rendelkeznek egy protein kapszulában és a felületükön elhelyezkedő 
receptoraikkal kapcsolódnak a követendő sejtekhez. A sejtek termelik ki őket, főképp 



az elhaló sejtek, hogy sürgősen riasszák a többi sejtet a vészesen magas ártalmas 
környezeti tényezők jelenlétéről, így valamennyi egyként lép be az az élet megóvásának 
állapotába, tehát mikor egy személy ebbe az állapotba kerül, akkor a test maga, 
minden energiáját azonnal lecsökkenti és ez okozza a rossz közérzetet. Tehát a sejt 
amely az ártalmas jelzést fogadta, bármi oknál fogva, beindítja a vészriadót azáltal, 
hogy kibocsátja magából azt amit az ember tudománya „vírusnak” hív. Azért, hogy a 
többi sejtet értesítse. 

 
Ha az ártalmas, mérgező tényező egy bizonyos foknál magasabb, akkor több sejt is 
kibocsátja magából az amit úgy hívnak „vírus”, ami olyan sejt mechanizmus ami vagy 
jeleket bocsát ki vagy eltünteti ezáltal a belső ártalmakat. Szóval, egy influenzás 
személy azért kerül ebbe az alacsony energia-állapotba aminek leginkább kiváltó oka a 
hosszan tartó stresszes körülmény ami miatt a test sokkos állapotba kerül, és ekkor a 
legyengült immunrendszert kihasználó ártalmas mikroorganizmusok jelennek meg, 
ezalatt pedig a baktériát, staphylococcust, gombákat, stb. értem, ami korábban 
egyensúlyi állapotban volt jelen a szervezetben. Ez a méregtöbblet okozza a sejtek 
exogén kiválasztását amit az emberek „vírus”-nak hívnak.  
 
Ahogy mondtam, ennek két fő funkciója van. 
A. ‒ Leadni a riasztást más sejteknek, közben pedig genetikai információt közölni a 
riasztás természetéről. 
B. ‒ Kilökni a bent felgyülemlett ártalmakat a túlélés érdekében. 

 
Azaz ha egy sejt mérgező állapotba kerül, mint egy személy torka aki sokáig hideg 
levegőt lélegzett be egy tartósan stresszes állapotban, a legyengült immunrendszer 
hatása miatt, és ekkor a torokban élő baktéria kibillen az azt megelőző egyensúlyból. 
Ekkor a torok sejtjei elkezdik kitermelni magukból amit az emberek influenza vírusnak 
hívnak. A probléma következménye a vírus, nem pedig az oka, ezt is ellenkezőleg 
értelmezik a kutatók. 

 
Aztán valami más is történik... Mikor egy személy nagyon náthás, a nyálkahártyája 
nagy mennyiségben kóros váladékot termel mert erre való a nyálkahártya, kilökni a 
szervezetből amire annak nincs szüksége, márpedig semmire ami bármilyen fokban is 
ártó lehet a test számára. Nos, e kiválasztott váladékok tüsszentéssel, köhögéssel 
jutnak ki a testből, és e váladék tele van azzal amit az emberek „vírus”-nak neveznek, 
amit viszont mi exogén-típusú sejt-kiválasztódásoknak, azaz e sejt-kiválasztódások ‒ 
amit hibásan vírusoknak neveztek, a levegőn keresztül a jutnak be a nyálkahártyán át 
jutnak be egy másik személy szervezetébe. 

 
Emlékszel, ezek riasztó jelzések arról hogy valami nincs rendben, tehát ahogy ezek az 



exogének belépnek a másik személy biológiájába és annak az embernek a sejt 
receptorai úgy értelmezik mint ami... egy riasztásnak, és ha netán az a személy is testi 
vagy lelki szinten stressz alatt áll, akkor ott is beindul a lánc-jelzés, és az a személy is 
beteg lesz. 

 
De tegyük fel ha egy másik személy nincs semmiféle stressz alatt és immunrendszere 
is egészséges, a beteg személy exogén vészjelzése lehet megérkezik majd és riasztani 
fog egy-két sejt-csoportot de teste hamar úgy válaszol, ‒ a maga módján ‒ hogy „nincs 
semmi gond”, és az a személy nem lesz beteg. Ezért van, hogy néhány ember 
influenzás lesz, mások pedig nem. 

 
Érdemes azt is megemlíteni, mikor egy személy nagy fokú stressz alatt áll, akkor 
nagyon valószínű hogy ezzel nincs egyedül hanem mások is mint pl. családja, a 
közösség is ahol él. Azaz, a gyengébb személy kezdi el kilökni magából az ártó 
váladékokat és ezzel elkezdődik a láncreakció, és az exogén vészjelek megérkeznek az 
egész családhoz. 

 
Tehát, minden egyes „vírus” típus, ami ahogy mondtam csak exogén, pontos 
információval  és precíz receptorokkal rendelkezik és csak bizonyos osztályú sejtekkel 
kapcsolódik másokkal meg nem. Más szóval, fajok szerint, sejtcsoportok szerint, sőt a 
szervezeten belüli helyük szerint is specifikusak.  

 
Mint az, ha egy madárnak olyan betegsége van ami tollának gyökerét támadta meg, 
akkor teste azokat az exogén-jeleket fogja előállítani, az bekerül a levegőbe, és lehet 
majd egy emberi lény belélegzi azt... A bekerült receptorok viszont nem egyeznek meg 
az ember által fogadható receptorokkal, ezért nem tudnak kapcsolódni és nem történik 
információ átadás... Vagy az esetben ha történik...a fogadó emberi sejt azt fogja 
mondani: várjunk csak, nekem nincs tollam, ez az információ Fecskéknek és 
Tengelicéknek van címezve... és nem foglalkozik vele a sejt. Ezért hát amiért egy vírus 
specifikus egyik fajra vagy másikra. 

 
De fajok, főképp azok amik egy családon belül vannak általában igen, osztoznak 
azonos sejt-receptorokban, ezért lehetséges hogy a macska elkaphatja az influenzát az 
embertől egy tüsszentés miatt. Mert annak ellenére hogy az egy macska, extrogén 
receptorai összeférhetőek és ha a macska stressz alatt van vagy kedvezőek a 
feltételek, akkor szintén be fogja indítani a tüneteket. 

 
Mármost, ha laboratóriumi kémcsőbe egészséges sejtkultúrát helyezünk és „vírust” 
(hibásan megnevezve) adunk hozzá akkor a legelső sejt amivel találkozik, kapcsolódik 
és ez beindítja a vészriadót, a sejtcsoport további vírusokat (exogént) állít elő, 



láncreakciót indítva be ezzel, amit az emberek tévesen „vírusos fertőzésnek” 
azonosítanak. Ez az invázió egy laboratóriumi kémcsőben drámaivá fog válni, mert a 
test nélkül, az immunrendszer hiánya miatt nincsen megóvva az a sejt-kultúra, mert a 
testen kívül van. 

 
Az emberiség még gyerekcipőben jár mindezzel kapcsolatban. Igen, találtam itt-ott 
néhány 
alap gondolatot amiben azt mondják, hogy vannak sejt kiválasztások amik vírusnak 
„látszanak” pedig nem azok. De ennél tovább már nem mennek. Szóval nincs 
semmiféle vírus. Megint fordítva látnak mindent. 

 
De van itt még több is! 

 
Szóval ezek az emberek Wuhan-ban vagy bárhol is voltak, felfigyeltek a nagyfokú 
méreganyag kibocsátásra a betegek szervezetében más dolgok miatt, mint például az 
5G típusú elektromagnetikus sugárzás miatt, ezért elkezdték azt tanulmányozni a 
maguk emberi módján és rábukkantak arra amit úgy hívnak „vírusok”. Pedig ezek csak 
a súlyosan ártalmas (itt: sugárzás) környezeti hatása miatt maguk a sejtek által 
kibocsátott sejtközi vészjelzések. És a tudatlan kutatók azt jelentették be hogy ez az 
ok. Egy vírus! És megkongatták a vészharangot. 

 
Kifejlesztettek egy nagyon leegyszerűsített tesztet bizonyos proteinek kimutatására és 
ha valakinek több van abból egy bizonyos mennyiség felett akkor nekik már van covid-
19 a szervezetükben. És persze hogy riadót fújnak, lecsukják a népességet, a Kínaiak 
felháborodnak ezen, és a népességük túlélő módba kerül, ők ráadásul sokkal-sokkal 
nagyobb stresszben vannak és... nem meglepő módon még több exogént állítanak elő. 
Majd, elvégzik rajtuk a tesztet és csodák-csodája szintén van bennük covid-19. 
Lecsukni őket! Aztán ez átkerül még több emberre, aztán mindenkire és már kész is az 
országos járvány. Ezért mondtuk nektek mi mindig, hogy ne féljetek! 

 
Gosia: Ezt akartam én is mondani, hogy stressz-t és félelmet keltve több és több esetet 
teremtenek ebből az influenzából. A dominóhatás elvén. Az ember a kezük közé 
kerülnek. 

 
Swaruu: Igen. Egy vírus semmi egyéb mint egy vészjelző ami avval az információval 
rendelkezik ami rámutat arra mi történik és hogy miért történik a riasztás. Nem pedig 
valami külső dolog. A test és a sejtek természetes folyamata és alapvető részét 
képezik az  
immunrendszernek. Nem tudnak vírus-ellenes oltást vagy gyógyszert készíteni. Az csak 
egy vicc, hogy tudnak. És ez a vészjelzés nincs hatással olyan egyénre aki nincs olyan 



körülmények között amiről az exogén genetikai anyaga let kódolva. 
 

Például az Ebola, az amitől mindenki annyira tart. Ez esetben arról adnak értesítést az 
exogének hogy a szervezet alapvető vitaminok és táplálék hiányában van. Főképp a C 
Vitamin hiánya miatt. A riasztás egy társadalom azonos szociális és gazdasági 
körülményei között élő emberekben jelenik meg, ez esetben Afrikában. Ezért kezelik az 
Ebolát nagy dózisú C Vitaminnal. 

 
És az Ebola összeférhetetlen olyan személlyel aki a világ más részén él, és egészséges. 
Egyszerű magyarázatnak tűnik, igaz? Azért, mert ez ilyen egyszerű és kézenfekvő. 

 
Mint mindig, ahogy a gravitációt is, mindent a fordított módján értelmezik. 

 
Azt mondják a vírus „mutálódik”, de bármelyik vírus, főleg a SARS ‒ „Súlyos Akut 
Légzőszervi Szindróma”, influenza... ez a mutáció csak azért jelenik meg, mert 
különböző  
egyének állítják ezek elő az azt kiváltó ártalmas életkörülményeik természetes variációi 
szerint, ami egyének között eltérő. Ez, a vírus „mutációjának” illúzióját fogja kelti. 

 
Persze tisztában vagyok azzal hogy még sok vírus folyamatot és viselkedést kellene 
tisztázni még de lehetetlen begépelni egy üzenetbe, és végezni sem lehetne vele. De 
alapjában véve ezen alapelveket követi a leírása. Ennek akármilyen más variációja vagy  
ellentmondásossága különböző egyéb tényezőknek tulajdoníthatók, a fertőzött 
személyre vagy egy csoport fertőzött emberre jellemzően. 

 
Lehetetlen minden elmagyarázni mert legalább annyi a mutálódott „vírus” amennyi a 
fertőzött ember és minden személy megszámlálhatatlan vírust állít elő, mert ez az egyik 
útja a sejtek közti kommunikációnak.  

 
Mondanak aztán olyat is, hogy vannak „jóindulatú” vírusok, de a sejtek ezeket „nem a 
szükség-állapot” információk közvetítésére termelik. 

 
Gosia: Hihetetlen ez az információ Swaruu, nagyon nyilvánvaló hogy nem a Földről 
származik. Oké, van egy kérdésem, hogy dolgot tisztázzunk. Azt mondtad a vírus 
funkciója 
a sejtek közötti vészjelzés továbbítása, és nem pedig bárminek is az oka. És mikor egy 
személy „elkapja” valakitől az azért van, mert az exogén bejutott a testbe és továbbítja 
a  
vészriadót ott az új személyben is. Ha az új személynek alacsony az ellen-
állóképessége és  



belélegezte az adott exogént, akkor azt a személyt szintén megbetegítheti. De 
valójában nem az exogéntől lesz beteg, igaz? Hiszʼ az csak a vészjelzést adta át. Azért 
fog beteg lenni a személy mert alacsony az immunszintje, plusz az exogén valótlan 
információt közöl. Azért valótlan, mert ez az információ mást személytől ered, igaz? 

 
Swaruu: Igen, mert ahogy mondtam fent. Ha közel tartózkodsz emberekhez, mint 
például egy közösség tagjai, tegyük fel 20 ember... de a 15-ös számú a leggyengébb. 
Először előállítja az exogén jelzést. A jelzés levegőbe kerül, aztán más emberek akik 
nem annyira 
gyengék mint a 15-ik beindul a „kór” miatt, mert ez az amire e jelzés vagy a „vírus” 
való, pontosan arra hogy riassza és felkészítse a test valamennyi sejtjeit. 

 
Mivel egy zárt közösség, az a 20 ember elég logikus hogy ugyanabban a stresszben él 
ugyanabból az okból adódólag, és ezért a mentálisan kompatibilisak és mentálisan 
azonos a frekvenciájuk is, hogy ugyanúgy megbetegedjenek ahogy a 15-ös. Információ 
csere az emberek között állandóan történik. Nem vagytok elkülönülve egymástól. 
Közösségek kommunikálnak egymással úgy energetikailag mint biológiailag. Az 
emberek össze vannak fonódva. De a leggyengébb az aki először meg fog betegedni és 
aki a láncreakciót beindítja. 

 
Például, a 15-ös személy elkezdi kitermelni az exogént. Az beindítja a vészjelzést arról 
hogy  
valami nincs rendben... Ekkor a „vírus” a levegőn át bejut a 16-os személybe, a 16-os 
aki  
közvetlenül a 15-ös melletti... Ennek a személynek még nincsenek tünetei de a 
vészjelzés át lesz adva. A „vírus” rákapcsolódik az első sejtre az pedig lekódolja az 
információt. A 16-os személy sejtje most azt fogja mondani: Igen ez az információ 
valós, ez az amire már „gyanakodtam” és még több riadót kezd el kitermelni „vírus” 
azaz exogén formájában, ami szinte teljesen megegyezik a 15-ös személyből 
érkezettel. 

 
De ha egy személy nem abból a közösségből származik és egészséges az 
immunrendszere, valamint más körülmények veszik körül ez a 34-es számú, bár 
fogadja a 15-ös vészjelzését de mivel nem az 1 és 20 közötti közösség tagja, miután 
megérkezik a jelzés az első sejtjének receptoraira, akkor azt fogja mondani: „Érdekes, 
légy óvatos mert ártalmas körülményeket észleltünk a környezetben. De ezen 
információk egyáltalán nem vonatkoznak rám, mivel azokra vonatkoznak akiknek C, E, 
A és D Vitamin hiányuk van, nekem pedig azokból sok van”. És a 34-es személy sejtje 
nem fog több riasztást kibocsátani, és az a személy nem lesz beteg. A sejtek nem 
hülyék. Nagyon rendszerezettek. És ésszerűek. 



 
Gosia: Igen, egyetértek vele, egész intelligensek! 

 
Swaruu: Igen. Ahogy Bruce Lipton mondta: „nem emberek vagyunk, emberek 
közössége vagyunk és minden egyes személy a közösségben egy-egy sejted”. Ahogy 
több hónappal ezelőtt mondtam, az emberiség, az állatok, növények mind-mind a Föld 
sejtjei, egyként küldik az információt egyiktől a másikig és ezáltal teremtik meg azt a 
kollektív tudatot, amit más szóval Bolygó tudatnak hívnak. 

 
Ugyanúgy, ahogy a sejtjeid teremtik meg azt ami vagy. 

 
Mi nem abból a közösségből származunk, ezek a vészjelek nem egyeztethetők össze 
velünk. Azt viszont el lehet mondani, hogy mi a Temmer és Erra bolygók exogén 
kiválasztódása vagyunk és információkat, „vírusokat” ha úgy tetszik adunk át, hogy 
hatással legyünk egy másik sejt-rendszerre, a Földre. És mint mondtam, egy „vírus” 
vagy exogén, nem több mint sejtszintű vészjelző. Lehet, jószándékúak mert riasztanak 
ha valami rossz történik, mondjuk mikor nem érkezik elegendő oxigén egy adott 
sejtcsoporthoz. De észrevetted, hogy nem azt mondtam... „vagy lehet, hogy 
rosszindulatúak”? Azért nem, mert a Vírusok nem rosszindulatúak. Csak táviratok, e-
mailek azok sejtek és szervek, valamint  
szervcsoportok közösségei és emberek között. Hírnökök, és most a hírnökök vannak a 
probléma miatt hibáztatva. Az emberi tudomány az veszélyesen tudatlan. 

 
Robert hozzáteszi: Huu, ez de érdekes. Ha mindez ismert lenne az emberek szervezetét  
erősíteni lehetne és a vírusoktól sem tartanának annyira. 

 
Swaruu: Ahogy említettem fent, az emberi tudomány felfigyelt már arra hogy a sejtek 
kibocsátanak magukból valamit ami olyan mint a vírus. De sajnos öszerintük, az valami 
más. De nem más, csak más jelzésre termelődnek és mások az üzeneteik. Az exogén 
kifejezést használom mert egyenértékben ez áll hozzá a legközelebb de nem szeretem 
ezt a kifejezést. És sajnálom, hogy annyira árral-szembeni vagyok, az emberi 
tudománnyal mindig ellentéteseket kell közölnöm veletek. De ez az igazság, semmit 
sem kaphatsz el... csak ha kompatibilis vagy és kompatibilitássá a félelem és stressz 
által leszel. Minden tudat, ahogy korábban többször is mondtuk. A teszt a covid-19 
megtalálására egy butaság, csak proteineket találnak az exogén héjában, és az 
bárkiben kitermelődik. Tehát ha tesztelve leszel és logikus hogy stresszelni fogsz 
miatta... döntő többségében, a teszt pozitív lesz. És akkor irány a karantén! 

 
Robert hozzáteszi: hogy mindenkit be tudjanak oltani! 

 



Swaruu: Az oltóanyagok valójában kórokozók. Valamennyi túlterheli az 
immunrendszert. Nagyon pusztító kémiai löttyöt adnak be vele olyan vészjelző 
információval ellátva amitől csak összeomlik a test immunrendszere. Mondjuk egy 
személy oltást kap... többségében az oltások kombinált, hármas vírusokat 
tartalmaznak... Azok pedig egyszerre fognak több különböző riasztást indítani: „A 
Rómaiak támadnak jobbról, az Etruszkok is, balról a Föníciaiak jól fegyverzetten, 
hátulról az Apacsok, a Mongolok meg előröl, jaj ne, a Barbárok is érkeznek... És a 
haragos Gallok! És az Dakoták...” 

 
Egy másik tényező... Vírusok, mint hírközlők, vészjelzést indítanak és ez reakciót vált ki 
a kórokozó mikroorganizmusokban is. Más szóval, az exogén vészjelzését lehallgatja az 
ellenség is. Azaz a Staphylococcus azt mondja majd:„ezt figyeld, ez a test gyenge” ‒ 
támadás! Ezért mondják az orvosok, hogy az a vírus okozza a megbetegedést ami nem 
volt korábban jelen a személy szervezetében. De lám, lám! A bolygó valamennyi 
betegségének 99,9% már minden ember szervezetében jelen van, lappangva és 
egyensúlyban. Csak a megfelelő jelre és körülményekre van szüksége, hogy 
aktiválódjanak! 

 
Kihangsúlyozom, hogy az emberek gyerekcipőben járnak még ebben a témában, 
nagyon le  vannak maradva. Nem kötik össze valamennyi vírussal... azt hiszik néhány 
exogén, néhány meg vírus. 

 
Az emberek által elképzelt „vírusok” nem léteznek. Minden ami jelenleg történik az 
vagy a média, vagy egyéb más okból motivált. Tudom, lesznek majd azok akik azt 
mondják de, de, de,... Tartom magam a mondottakhoz, a kutatók túl sok mindent nem 
vesznek tudomásul a biológiával kapcsolatban. 
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